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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 2 – 17.02.24 i Liseterveien 78 
 
Til stede: Bente Amundsen MacBeath, Olav Gjærevold, Arild Palmstrøm, Ole Konrad 
Haug og Grethe Hovland  
 
Referent: Grethe Hovland 

2024 Sak Ansvarlig 
 

1. 

 

Velkommen – generell info, saker til eventuelt 
 
Eventuelt 

o Medlemsinfo 
o Mobildekning 
o Info om fiskekort på FB 

 

Bente 
 
 
 
 
 

2. 
 

Referat forrige møte 20.9.23 
Ingen kommentarer, sakene som følges opp, kommer som egne 
punkter. 
 

Bente 
 

3.  Nettsiden gjennomgang av endringer og planer 
Om stier, få inn info om medlemmene i stikomiteen. Legge link 
til Løypenemds referater og til hytteforbundet på forsiden. 
Fiske-kart får eget punkt under nedtrekksgardinen "Kart". 
 

Arild 

4. Løypesituasjonen 
Status Quo når det gjelder løyper som blir kjørt opp, 
bevilgningene fra kommunen legger føringer på det. I helger, jul, 
vinterferie og påskeferie blir det prioritert å kjøre opp løyper. 
Viktig at alle betaler for å opprettholde et godt løypenett.  
 
Styret lager en oppfordring om å betale til løypelaget på FB. 
 

Ole Konrad 
 
 
 
 
 
Olav 

5. Stiarbeidet og samarbeid med Økteren og Steinset i den 
forbindelse 
Det jobbes med stien Økteren, Skjønnegrammen og Høgli. 
Rydding av stien må avklares med grunneier før den kan ryddes 
og registreres i stikartet. 
 

Olav og Ole 
Konrad 

6. Oppdatering av kartet med gamle navn og takk til dem som 
bidro 
Kart er fordelt til de som bidro. Vi har 5 kart A2 på lager i glass og 
ramme. Priser for medlemmer kr 800,- og kr 950,- for ikke 
medlemmer. Totalt kjøpt 29 kart. 
 

Olav og Ole 
Konrad 

7. Medlemslistens oppsett, innmeldingsskjema for nye medlemmer 
Medlemslista er redigert for intern bruk i styret. Navn, adresse i 
Borgemarka og kontaktinformasjon kommer først. Vi har 42 
medlemmer. Opplysningstråd for medlemsinnmelding ferdigstilles. 

Grethe 
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 Grethe 
8. Økonomi 

Konto per i dag er kr 44 362,-  
Inntekter foruten kontingent er refusjon av utgifter til ryddesag kr 
9 379,- fra Nore- og Uvdal kommune og inntekter av kart med 
gamle navn – sistnevnte har det også vært en del utgifter med. 
 
Kontingent for 2024 er sendt ut med frist 1.3.  
9 medlemmer ha allerede betalt kontingent for 2024 
 
Siste utgifter er kr 2025,- til Norges Hytteforbund, Nordic hosting 
kr 675,- som er en utgift til nettstedet vårt. Omkostninger nettbank 
utgjør fra kr 35,- til kr 53,- per måned.  
 
Styret har vurdert å opprette Vipps for bedriftskontoen vår. Det 
innebærer imidlertid gebyr for hver betaling som kommer inn og vi 
ser ikke at behovet for Vipps er stort nok til det. 
 

Grethe 

9. Fellesutflukt 24.8.2024 – ideer? 
Forslag om tur om omvisning på Slettastølen – om seterdrift. Vi går 
fra Briskerud, men det blir også muligheter for å kjøre inn til setra 
for dem som ønsker det. 
 

Bente 
 
Ole Konrad 

10. Sommertur 29.6. og turgruppe 
Bjorstulfjellet blir årets sommertur. Turgruppe kommer vi tilbake 
til. 
 

Bente 

11. Veinavn – noe nytt? 
Navnet på bomveien fra Elvestrand inn til hyttene der blir antakelig 
Elvestrand, forslaget skal ut på høring og godkjennes. Avklaring ut 
på våren. 
 

Olav 

12. Eventuelt 
o Medlemsinfo, det lages et nytt og oppdatert utkast  
o Mobildekning, Styret diskuterte flere muligheter og 

hindringer 
o Info om fiskekort på FB 

 

 
Bente 
Olav 
 
Arild 
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